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1. Elukvaliteedi parandamine

Kogukonna liikmete vajaduste ja soovide mõistmine aitab teha 
teadlikke otsuseid.

2. Otsuste tegemise toetamine

Uuringute tulemused annavad väärtuslikku teavet, mis aitab 
planeerida ja ellu viia projekte ning tegevusi, mis vastavad 
kogukonna ootustele.

3. Kogukonna kaasamine

Kui omavalitsuses kuulatakse ja arvestatakse, suureneb 
seotustunne kogukonnas.

4. Probleemide tuvastamine ja lahendamine

Uuringud aitavad tuvastada kogukonna kitsaskohti ja 
probleeme, mida muidu võib-olla ei märgata.

MIKS VIIDI LÄBI RAHULOLU-UURING?

johvi.ee



Anonüümne uuring 
viidi läbi ankeet.ee 
keskkonnas

Periood: 

3. aprill- 1. mai 2025

Vastanuid: 144
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Jõhvi valla 
rahulolu-uuring 
2025: statistiline 
ülevaade 
vastanutest

Vastanute vanus Vastanute kodune keel Vastanute sooline jaotus
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Vastanute elukoht rahvastikuregistri järgi



TULEMUSED 2025



johvi.ee

Hinnati 1 -5 punktisüsteemis või ei oska vastata.

Jõhvi valla rahulolu-uuring tulemused
ELUKOHANA, keskmine hinnang 4,06

(2024 a. - 3,84)

Kommentaarid

• Lastele mänguväljakud suuresti puudulikud. Jalutamiseks 
rahulikum koht puudub. Jõhvi park on kole ja hooldamata.

• Teede koristamisega talvel ja liikluse organiseerimisega ei ole 
rahul. Võib täitsa rahule jääda aga üldist linnapilti tuleks 
muuta veel paremaks, atraktiivsemaks.

• Üldiselt on kõik okei.
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Hinnati 1 -5 punktisüsteemis või ei oska vastata

Jõhvi valla rahulolu-uuring tulemused
TÖÖKOHANA, keskmine hinnang 3,34

(2024 a. - 3,82)

Kommentaarid

• Võimatu leida tööd (enamasti vene keele 
nõudmise pärast).

• Töökohti napib.
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Hinnati 1 -5 punktisüsteemis või ei oska vastata

Jõhvi valla rahulolu-uuring tulemused
VABA AJA VEETMISE KOHANA, keskmine hinnang 2,78

(2024 a. - 2,8)

Kommentaarid

• Kuna on väikesed lapsed, siis nendega ajaveetmine ei ole 
turvaline, amortiseerunud ja ohtlikud mänguväljakud 
majade juures.

• Valikuvõimalused on tagasihoidlikud.

• Eesti keelseid huviringe noortele on väga vähe.

• Kuna olen suur teatri armastaja siis võiks rohkem olla Jõhvi 
kontserdimajas erinevate teatrite külalisetendusi. Naudin 
teatrielamusi Rakvere teatris sest meil on etendustest suur 
puudus. Maja on aga teatrit on vähe, kahjuks.
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JUHTIMINE JA KAASAMINE - VÕRDLUS 2024. AASTAGA
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• Olen Toilaga ühendamisega vastu!

• Alati võiks olla parem.

• Inimesed, kes ei loe facebooki või ei külasta 
Jõhvi valla kodulehte jäävat väljas poole infost.

• Mõnda projekti infot saaks kodulehele rohkem 
lisada.

• Saadaval sotsiaalmeedias.

JUHTIMINE JA KAASAMINE - kommentaarid



MAJANDUS, HEAKORD, TRANSPORT, KULTUUR, SPORT JA HARIDUS 
- VÕRDLUS 2024. AASTAGA

johvi.ee
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• Talvel ei puhastatud peaaegu üldse teid, eriti kõnniteid, 
rääkimata alleedest. See on eriti oluline alates kella 6-st 
hommikul, kui peate jõudma bussipeatusesse või tööle.

• Teekattemärgistuse õigeaegse uuendamata jätmine. 

• Pidev aukude lappimine.

• Teed on auklikud. Pärast talve vajab see parandamist.

• Kaare tn kurvis on vaja 2-st ülekäigu kohta bussipeatusele. 
Olemas olevalt ei pääse(kõnnite olematu, valgustamata, 
peatus ise on ka pime!) Rattaga liikudes mõnes kohas on 
ohtlik, puud ja põõsad nii laiaks kasvanud et takistavad 
ohutu sõitu!

HEAKORD, TEED, KALMISTUD, 
TURVALISUS JNE - kommentaarid



• Pargis pesitsevad joodikud... võiks korraldada regulaarsed
patrulli käike sinna.

• Bolti tõukerattaste parkimine vajab rangeid reegleid.

• Kaameraid on linnas palju, aga ikka soditakse, lõhutakse.

• Sõidukogemus on kehv, kontrolli on vähe, eramajade 
rajoonis kihutatakse pidevalt, autodel suunatuled 
puuduvad.

• Üldiselt on meie naabruskonnas kõik korras: politsei 
patrullib seal väga tihti koos autos oleva politseinikuga ja 
olukord on siin üldiselt rahulik. Ainus probleem on 
korvpalliväljakuga riigikooli lähedal. Vahel koguneb sinna 
palju teismelisi, eriti suvel, kui nad puhkusel on. 

• Kuigi mänguväljakul on sildid, mis näitavad, millal on 
lubatud mängida, ignoreerivad teismelised neid sageli.

HEAKORD, TEED, KALMISTUD, 
TURVALISUS JNE - kommentaarid



• Bussid nö kompoti rajooni ei teeninda üldse ja lähimast 
peatusest bussid sedasi ei välja, et esimese klassi laps jõuaks 
8.30neks kooli.

• Bussisõiduplaanid on üles pandud juhuslikult, sageli rebitud. 
Rahu peatus Kohtla-Järve suunas on kole, ebapraktiline, ei 
kaitse millegi eest. Bussiajad muutuvad üha ebamugavamaks, 
eriti õhtuti ja nädalavahetustel, kuigi reisijaid on piisavalt...

• Rahu ja Rakvere tänava ristmik vajab ringristmikku!

• Paljudes kohtades on liiklusmärgid puudu. Mõnes kohas olid 
need olemas, aga on maha sõidetud ja pole tagasi pandud. See 
tekitab segadust – näiteks Veski tänaval. Sageli puuduvad 
"Anna teed" või "Ühesuunaline tee" märgid, mistõttu ei ole aru 
saada, kes kellele teed peab andma.

• Teetööde ajal on märgistused puudulikud või segased. Võõral 
inimesel on keeruline aru saada, kust ja kuidas ümbersõit 
toimub.

HEAKORD, TEED, KALMISTUD, 
TURVALISUS JNE - kommentaarid



• Lasteaedade ruumid ajast ja arust. Õuealad koledad ja 
ei toeta laste loovust ega õuesõpet. Jooksuala on tore 
aga saaks paremini planeerida. Kaasake õpetajaid ja 
kuulake nende soove soovitusi ja ettepanekuid.

• Nende asukohad on kaugel elurajoonidest... parkimine 
nii Sipsiku kui Kalevipoja juures on loterii.

• Eesti rühmas domineerib VENE keel! Isegi pärast Eesti 
keelele üleminekut. 

• Kalevipoja maja hoov on tühi. Seal peaks olema lastele 
rohkem võimalusi. Kasvõi autorehvid ja rohkem kiikusid!

• Lasteaia hoovid on täiesti tühjad ja sisustamata. Eriti 
Kalevipoja maja hoov (eestlaste pool).

LASTEAIAD, PÕHIKOOLID, HUVIHARIDUS-
kommentaarid



• Riigikooli hoones linnaosas märgatakse sageli, et pärast 
tööpäeva lõppu ja nädalavahetustel jäävad klassides 
teleriekraanid sisse lülitatuks. Selline olukord tekitab 
küsimusi elektrienergia ratsionaalse kasutamise ja 
keskkonnahoiu seisukohast. 

• Palun suunake vene keelsetest peredest olevad lapsed 
kesklinna kooli ja keelake eesti põhikoolis vahetundide ajal 
vene keeles rääkimine. 

• Kui põhikoolis ei ole ruumi kõikidele õpilastele, siis on keegi 
Exceli täitmisega küll mööda pannud.

• Kesklinna kool ei ole eesti keelne, mida ta peaks olema ja 
kurb, et selle kohapealt puudub rangem kontroll.

• Hinded saadakse mitte millegi eest! Haridus on olematu. 
Koolis on jube kiusamine ning varastamine, aga samas 
vanemaid hoitakse teadmatuses.

• Kesklinna koolis jätkuvalt vene keelne õpe.

LASTEAIAD, PÕHIKOOLID, HUVIHARIDUS-
kommentaarid



• Ootame endiselt montessoori lasteaeda ja uusi õpperuume, 
kus arendada laste oskuski, milles nad on head.

• Väikeste lastele ainuke arendav koht on Rõõmukool, mis on 
minu last palju aidanud. On tagasiside lasteaiast selle koha 
pealt väga positiivne. Ainuke mure, et päris kallis kui lapsi 
peres rohkem. Valla toetust ei ole. Kahjuks on see lastele 
kuni 6 aastat, meie näeme et Montessoori pedagoogika 
aitaks lastel turvaliselt areneda ja tugevusi arendada ning 
nõrkustega tegeleda ilma last kahjustamata

• Erahuvikoolid/sport valdavalt venekeelne ja hetkel 
diskrimineerib tugevalt Eesti keeles lapsi. Vald võiks luua 
tingimused erinevate Eesti keelsete huviharidus asutuste 
koondamiseks ühise katuse alla (k.a hoone). 

• Eesti keelne huviharidus on väga kesine.

LASTEAIAD, PÕHIKOOLID, HUVIHARIDUS-
kommentaarid



• Jõhvi muusikakooli kiidan!

• Liiga palju vene keelt. Nt hea tuju päeval olid mängude 
juhised esmalt ja põhjalikult vene keeles ja hiljem käidi 
kergelt ka eesti keeles üle

• Toon lihtsa näite. Näiteks Jaanipäeva tähistamine Jõhvi 
pargis. Jaanipäeva nautimiseks pean sõitma järjekordselt 
Rakvere, sest seal on vald hoolitsenud selle eest, et kohal 
on head artistid. Lihtsalt vaadake kes esinevad tänavu 2025 
aastal.

• Teatrid enamus venekeelsed kontserdimajas

• Nüüd on juba rohkem aga lahjad. Vahest võiks midagi ära 
jätta, kui teha asja ainult sellepärast, et midagi oleks tehtud 
(linnukese pärast).

• Arvestama peaks rohkem ka noortega ja nende huvidega, 
et neid rohkem üritustele kaasata.

KULTUUR JA SPORT - kommentaarid



• Ujula kasutamise võimalused peaksid olema laiemad. 
Hetkel on tööpäevadel peamiselt laste trennid ujulas.

• Tammiku aleviku ja Kahula vahel puudub 
kergliiklustee. Samuti võiks linnas olla padeliväljak.

• Spordialasid võiks rohkem olla.

• Välijõusaalid vajaks täiendamist, ujula ajad tava 
kodanikule pole mõistlikud.

KULTUUR JA SPORT - kommentaarid



• Uuendada Jõhvi Kalevipoja ja Sipsiku lasteaia rühmade 
õppekeskkonnad ja inventar (sh garderoobikapid ja õuealad, eriti 
Kalevipojal).

• Jõhvi Põhikoolis töötavad õpetajatena inimesed, kel puudub 
vajalik kvalifikatsioon – see mõjutab hariduse kvaliteeti.

• Montessori pedagoogika on piirkonnas alahinnatud – vajatakse 
Montessori lasteaeda ning ideaalis ka vastavat kooli.

• Piirkondlikke erisusi arvestades tuleb kogu haridus, sport ja 
kultuur korraldada eesti keeles. Vajalik on otsus, et keeleoskuse 
tase oleks C1.

• Lapsed ja nende haridus on meie tulevik – üldhariduskoolide 
õppekava vajab sisulist ajakohastamist.

• Mänguväljakud majade ees on mitmel pool amortiseerunud ja 
ohtlikud – tuleks kas likvideerida või uuendada, arvestades 
väikelaste turvalisust.

• Vajatakse oma kultuuripärandit ja loodusmuuseumi, mille kaudu 
saaks korraldada muuseumitunde koostöös koolidega.

• Rohkem eesti keelseid lasteetendusi suuremas kontserdisaalis, et 
mahuks rohkem vaatajaid.

ETTEPANEKUD JA IDEED



• Lastel võiks olla rohkem skateparke – praegu kogunevad kõik ühte 
kohta, mis muudab olukorra ohtlikuks.

• Vaba aja veetmise võimalusi, eriti noortele, tuleks oluliselt 
suurendada.

• Trennid on enamasti vene keeles – vaja eesti keelseid alternatiive.

• Jõhvi linnapilt on üldiselt räsitud ja vajab visuaalset uuendamist.

• Paljud korterelamud on kehvas seisukorras.

• Mänguväljakud majade ees tuleb üle vaadata – osa on ohtlikus 
seisus ja vajavad kas renoveerimist või eemaldamist.

• Linna koristamisele pöörata rohkem tähelepanu – eriti kevadel ja 
üldilme parandamiseks.

• Linn on väga must – prügi, vanad lehed ja oksad vedelevad igal 
pool.

• Promenaadil "Jõhvikad" on pooled lambid läbi põlenud – vajavad 
vahetust.

• Veski tänaval ühesuunaline liiklus ei toimi – vajab 
ümberhindamist.

ETTEPANEKUD JA IDEED



• Suvel linnaruumi ilme parandamiseks lisada rohkem 
lillekompositsioone pottidesse.

• Jõhvi surnuaed on muudetud prügimäeks – olukord tuleb 
parandada.

• Linnaparki ja haljasalasid tuleb regulaarselt korrastada, enne 
uute parkide rajamist.

• Linn ei ole mõeldud avalikuks WC-ks lemmikloomadele –
karmimad meetmed ja järelevalve vajalikud.

• Parkimine Jõhvi külas on halvas seisus: suurte aukudega plats, 
mis vajab uut katet, valgustust ja elektriautode laadimispunkti.

• Kose küla teed vajavad paremat hooldust – tuua vähemalt peent 
killustikku, et elanikud saaksid ise teid lappida.

• Kevadel pole linnas tolmupilvi – õhk on märgatavalt puhtam.

• Kiitus Jõhvi Teatajale – oluline infoallikas.

• Praegu on Jõhvis ajad, mil siin elada on täitsa ok. – Aitäh!

• Linnas võiks olla rohkem suvekohvikuid ja noortele rohkem 
tegevusi – praegu noortel igav.

ETTEPANEKUD JA IDEED



www.johvi.ee
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